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Betreft: Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde van Statenleden Ralph van
Hertum en Eddy Heerschop over de overstaptijd op treinstation Roosendaal

 
Toelichting 
De nieuwe dienstregeling brengt veel positieve wijzigingen met zich mee. De PvdA heeft geijverd 
voor een snellere verbinding met de Randstad en die is er. Bovendien is onze wens van drie 
treinen per uur over het Zeeuwse spoor ook vervuld. Alleen een snelle, goede en betrouwbare 
overstap op station Roosendaal is ook van essentieel belang om de treinreis van de Zeeuwen te 
verbeteren.

De PvdA-Statenfractie ontvangt dagelijks klachten van treinreizigers over de overstap bij 
station Roosendaal. Veel forenzen en studenten geven aan dat de overstaptijd te kort is en ze 
vaak de trein voor hun neus zien wegrijden. Heel vervelend, want hierdoor moeten mensen 
wachten op het station en lopen daardoor extra reistijd op.

Afgelopen jaar hebben we ook vragen gesteld over dit onderwerp. We beschreven mensen
die renden over het perron om hun trein te halen. Jong en oud die hun overstap misten en 
achterbleven, terwijl de trein richting Breda of Bergen op Zoom vertrok. Deze beelden willen we 
voorkomen.

Naar aanleiding hiervan heeft de PvdA-Statenfractie de volgende vragen aan het college van 
Gedeputeerde Staten van Zeeland:

1. Kunnen Gedeputeerde Staten het met de PvdA eens zijn dat de nieuwe dienstregeling de 
Zeeuwse treinreizigers veel positieve punten heeft gebracht, zoals drie treinen per uur op 
de grote stations?

2. De PvdA-Statenfractie vindt het belangrijk dat de aansluiting van de ene op de andere trein
goed verloopt. Zeker op station Roosendaal. Hoe kijken Gedeputeerde Staten aan tegen 
de nieuwe overstaptijd op station Roosendaal?

3. Een goede treinverbinding met Noord-Brabant is belangrijk. Daarom is een goede overstap
op station Roosendaal nodig. Over welke middelen beschikken Gedeputeerde Staten om 
op korte termijn verbetering te brengen in de overstaptijd op station Roosendaal? En welke
middelen zetten zij al in of gaan zij inzetten? Graag een toelichting.

Hoogachtend namens de PvdA-Statenfractie Zeeland,

Ralph van Hertum  Eddy Heerschop
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